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Redakcja Polskiego Radia Szczecin

W  nawiązaniu  do  wypowiedzi  Radnego  Województwa  Zachodniopomorskiego,  Zbigniewa

Boguckiego  w  dzisiejszej  audycji  „Rozmowy  pod  krawatem”  przesyłam  Państwu  komentarz

marszałka województwa, Olgierda Geblewicza.

„Trudna sytuacja na rynku budowalnym – zarówno pod względem dokumentacji, jak i wykonawstwa – jest

bardzo  dobrze  znana  wszystkim,  którzy  prowadzą  inwestycje.  Pan  radny  Zbigniew  Bogucki  poucza

wszystkich, a nie jest mi wiadomo, by kiedykolwiek odpowiadał za realizację poważnej inwestycji. Pewnie

więc nie ma wiedzy na ten temat. Ale przystępując do krytyki  Urzędu Marszałkowskiego mógłby najpierw

przyjrzeć się realizacji inwestycji przez PiS, który rządzi już czwarty rok. Nie jest mi znana żadna inwestycja

w regionie, którą PiS skutecznie by rozpoczął i zakończył w terminie. Najbardziej jaskrawym przykładem jest

tu niestety budowa promu, którą PiS zaczął od stępki, by później zastanawiać się, do czego ją przyspawać.

Później zaczęto myśleć o projekcie, a na końcu o zapewnieniu finansowania. My – w odróżnieniu od PiS –

pracujemy  zgodnie  z  racjonalnymi  zasadami:  rozpoczynamy  od  dokumentacji  projektowej,  montażu

finansowego,  następnie  wyłonienia  inżyniera  kontraktu,  a  na  końcu  ogłaszamy przetarg  na  wykonanie.

Nawet, jeśli takie podejście związane jest z przeszkodami i opóźnieniami, to jednak gwarantuje osiągnięcie

celu. Ponadto działamy w rygorze zamówień publicznych, a więc wybór wykonawców nie jest dokonywany z

wolnej ręki, lecz następuje w oparciu o przepisy prawa. 

Każdy  z  przywołanych  przez  radnego przykładów opóźnień  jest  spowodowany  innymi,  niezależnymi  od

Zarządu Województwa przyczynami. 

W przypadku Teatru Polskiego wystąpiła konieczność aktualizacji  dokumentacji, której realizacja kilka lat

czekała na finansowanie. Minionej jesieni w drodze przetargu wyłoniony został inżynier kontraktu i rozpoczął

analizę projektu.  Zgłosił  szereg uwag,  które Teatr Polski  musi  uwzględnić,  co niesie ze sobą oczywiste

przesunięcia we wcześniej założonym harmonogramie prac.

W przypadku siedziby Urzędu Marszałkowskiego przyczyną opóźnień było niewywiązywanie się projektanta

z umowy.  Co ciekawe, zamiast o dobro województwa, to o interes prywatnej firmy, która zarywała wszelkie

terminy, najbardziej troszczyła się szefowa klubu PiS w Sejmiku, składając w tej sprawie interpelację. To

zupełnie niedostrzeżony wątek. 

W kwestii  Morskiego Centrum Nauki pojawiły się protesty na etapie przetargu. Z ich wystąpieniem także

każdy inwestor musi się liczyć. 

Przykład WSPR jak w pigułce pokazuje prawdziwy stosunek PiS do Pomorza Zachodniego. Obiecane z

budżetu państwa pieniądze na budowę nowej siedziby pogotowia nie trafiły do województwa, a co za tym
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idzie – zmuszeni zostaliśmy był do zmiany koncepcji rozbudowy stacji. Przypomnieć należy, że z rezerwy

celowej ministra właściwego do spraw rozwoju za czasów rządów Po-PSL dofinansowana została budowa

szpitala dziecięcego w Zdrojach, w którym dzisiaj leczą się najmłodsi pacjenci z regionu.”  
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